

4. PROPERTY

4.1. The Parties acknowledge that any Information or part thereof is the intellectual and/or private property of Party-1.

4.2. Under the Agreement, no license or patent, copyright or other intellectual property rights are granted by one party to the other. The disclosure of such Information, which forms part of any copyright, related or other intellectual property right, or contains information about such object, does not give to Party-2 the right of disclosure (other distribution) or use such information that is not authorized by the owner of this property.

4.3. The Parties undertake not to infringe the copyright, related and other intellectual property rights owned by them and/or third parties and the intellectual property of the latter and/or the Parties directly or indirectly.

5. SPECIAL TERMS AND CONDITIONS OF USE OF THE INFORMATION

5.1. Party-2 does not have the right independently to conclude agreements or give any authority (instructions) to conclude agreements or any other transactions on behalf of Party-1 or its participants (founders) or counterparties, partners, employees without the knowledge of Party-1.

5.2. Party-2 has no right to use the Information for purposes that are not in the interest of Party-1, including to use the Information and the specified objects and documents in their own interests and in the interests of third parties, including (but not limited to):

- carrying out any activity on the basis of the Information;
- recommendations to third parties on the basis of the Information;
- transfer of the Information to third parties for or without remuneration;
- publication or distribution of the Information in any other way without the written consent of the founders (participants) of Party-1.

5.3. No needs or necessities that may appear during Parties' carrying out of their activities shall be considered as reasons and grounds for violation of the condition established by law and/or this Agreement for the provision, publicity (other distribution) and use of Information.

4. Право Собственности

4.1. Стороны договариваются , что любая информация или любая ее часть является интеллектуальной и/или частной собственностью Стороны-1.

4.2. Согласно Договора, сторона не передает другой стороне никакие лицензии или патенты, авторские права на интеллектуальную собственность. Разглашение такого вида информации, которая является какого-либо частью авторского права , смежного или иного права интеллектуальной собственности , содержащую информацию о таком объекте, не дает Стороне-2 право на разглашение (распространение иными способами) или

использование подобного вида информации , которое запрещено владельцем этого права собственности.

4.3. Стороны Договора обязуются не нарушать авторские , смежные или любые другие права

интеллектуальной собственности , которые им принадлежат и/или третьим сторонам , а также право интеллектуальной собственности последних и/или имеющих отношение к Сторонам Договора прямо или косвенно .

5. Особые условия использования информации

5.1. Сторона-2 не имеет права самостоятельно заключать соглашения или давать какие-либо полномочия (инструкции), заключать соглашения или любые другие сделки от имени Стороны-1 или ее участников (учредителей) или контрагентов , партнеров , работников без ведома Стороны-1.

5.2. Сторона-2 не имеет права использовать информацию в целях , не отвечающих интересам Стороны-1 , в том числе, использовать информацию и указанные объекты и документы в своих интересах и в интересах третьих лиц , включая , но не ограничиваясь:

- проведением любой деятельности на основе информации ;
- рекомендациями третьим сторонам на основе информации;
- передачей информации третьим лицам за вознаграждение или безвозмездно;
- публикацией или распространением информации любым другим способом без

письменного согласия учредителей (участников) Стороны -1.

5.3. Никакие насущные потребности , которые могут возникнуть в ходе осуществления Сторонами своей деятельности , не должны рассматриваться как причины и основания для нарушения условий, установленных законом и/или настоящим Соглашением для передачи , огласки , (иного распространения и использования информации).